
955303

To: 5.1.2e

From:

Sent: Wed 11/4/2020 8:46:20 AM

Subject: RE: tekorten veiligenaaldsystemen

Received: Wed 11/4/2020 8:46:20 AM

HoERE

Laten we dat maar niet doen, misschien wel aangeven dat dan extra aandacht nodig is voor de preventie van

prikaccidenten en laten we ‘tijdelijk’ maar niet tussen haakjes zetten.

5.1.2e[5.1.2¢| @rivm.nl]

Met vriendelijke groet,

Werkdagen:

Kamer CREEL

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1

CE3720 BA Bilthoven

Telefoor NEI
Telefoon

arijksvaccinatieprogramma.n

rvp.nl

Van: JIEEED ev.nl>

Verzonden: woensdag 4 november 2020 09:18

Aan: EE ES ER SEERvm. >
Onderwerp: RE: tekorten veiligenaaldsystemen

olE3

Hieronder een tekstvoorstel. Moeten we dit niet eerst checken bij de IG] of SZW ofzo omdat we nu iets gaan

adviseren wat tegen de ARBO-wetgeving in gaat?

Met vriendelijke groet,

51.2e 512e

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven | Kamer IEEE
Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

v IEEE
FIE
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3 oo [ohiVulil

Van: rivm.nl>

Verzonden: woensdag 4 november 2020 08:43

Aan: EES) ENED)ERED& civ .nl>
Onderwerp: RE: tekorten veiligenaaldsystemen

Gezien deze berichten lijkt het mij goed om in RVP nieuws op te nemen dat er schaarste is aan veiligheidsnaalden,
dat we adviseren om tijdig te bestellen en alleen in uiterste nood (tijdelijk) gewone naalden te gebruiken.

Met vriendelijke groet,

erkiererSSKame

RIVM-Centrum Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

reetoon KEENTelefoon mobiel IEEE
rijksvaccinatieprogramma.nl

rvp.nl

van: EXER] EXE) EREDMM @ civin >
Verzonden: woensdag 4 november 2020 08:31

Aan: EXE] (ES CRE EXETN0 ivim.ni>
Onderwerp: tekorten veiligenaaldsystemen

Ik heb nog navraag gedaan naar de beschikbaarheid van veiligenaaldsystemen en ik heb van Terumo en BD de

bevestiging gekregen dat er inderdaad tekorten zijn door een toegenomen vraag aan veiligheidsnaalden voor de

COVID-19 vaccinatie. Overigens gaf BD telefonisch nog aan dat BD wel nog steeds aan de groothandels levert in de

reguliere volumes aan diegene die regelmatig bestellen. Die worden dus gezien als “baseline” en gewoon belevert in

die volumes. Echter het is niet uitgesloten dat andere partijen die naalden opkopen bij de groothandel (om ze event

later voor meer door te verkopen?). Daar heeft BD geen invloed op.

Ik laat het even aan jou of dit het moment is om het veld daarover te informeren. Reguliere naalden zijn wel nog

steeds verkrijgbaar.

Zie hieronder de berichten van Terumo en BD:
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Met vriendelijke groet,

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven | Kamel EET}
Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven


